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Älmhult

Nystartat företag står för
skolmiljonsatsningen

ÄLMHULT |  Torsdag 20.12 , uppdaterad I dag 11.43

 

Västra Bökhult

Befolkningen stiger i kommunen. Under 2016 ökade befolkningen med 2,7
procent. 2017 ökade den med 3,2 procent.

– Det är jätteroligt, sa kommunchefen Roland Eiman då.

Men med stor befolkningstillväxt följer utmaningar. Dels behövs fler
bostäder, men också en nya skola från förskola upp till sjätte klass.

Nu är det klart att Bonovum Samhällsfastigheter AB ska äga den nya
skolan i Västra Bökhult.

Älmhult växer i hög fart och en ny skola planeras i Västra Bökhult. Nu är
det klart Helsingborgsföretaget Bonovum Samhällsfastigheter AB ska
ansvara för bygget.
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– Men vi ska inte bygga den. Vi ska vara beställare till byggentreprenören
som Älmhults kommun kommer att upphandla och sedan överlåta till
oss, säger Oskar Nilsson, Partner, från Bonovum Samhällsfastigheter AB.

– Vi kommer att sätta igång ett arbete efter nyår som ska beskriva
innehållet och när det är klart ska entreprenaden handlas upp.

Företaget är ganska nystartat och registrerades så sent som våren 2018.

– Men vi har lång erfarenhet av just fastighetsutvecklingsprojekt. Det är
ett nytt företag men personerna som jobbar här är väldigt rutinerade och
har erfarenhet under lång tid från andra liknande bolag, säger han.

Skolan förväntas vara i drift till höstterminen 2021 och kommer att ha
plats för cirka 700 elever och även ha en idrottshall. Älmhults kommun
kommer till en början att själva driva verksamheten.

När förväntas man att börja bygga?När förväntas man att börja bygga?

– Först ska projekteringsprocessen komma igång med arkitekter och sen
med tjänstemän på kommunen. Sen ska bygglovet bli klart. Men tanken
är att det ska bli byggstart antingen före eller efter semestern 2019. Men
det mest realistiska är efter semestern, framåt augusti.

Kommunalrådet Elizabeth Peltola (C) är nöjd med att ha hittat en extern
aktör.

– Det är mycket positivt att Älmhult försätter växa och med den planerade
befolkningsökningen i västra Älmhult är det viktigt att få en F-6 skola på
plats så tidigt som möjligt, säger Elizabeth Peltola och fortsätter:

– Vi är glada att intresset finns hos externa aktörer att medverka till att
bygga skolan. För att Älmhult ska fortsätta sin utveckling i hög takt
behövs att både kommunen och andra intressenter är beredda att
investera.

Företaget utgår från Helsingborg men kommer att jobba mycket i
Älmhult. Det blir dock inget kontor på plats.
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– Det blir frekventa besök. Det är inte så långt att köra, säger Oskar
Nilsson.
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